
SKI Police nad Metují, z. s. 

U Lesovny 111, 549 54 Police nad Metují, IČ 06431721 

Zápis ze schůze VV 6. 2. 2024 

Schůze se konala U Lesovny 111 v Polici nad Metují od 18:45 h 
Schůze se zúčastnili: Jan Pohl (JP), Helena Pohlová (HP), Jiří Beran (JB), Kateřina Brátová (KB) 
Omluvena: Ivana Havlíčková (IH) 
 
Program: 

Nadace ČEZ – pásová čtyřkolka 

- HP informovala členy o kladném vyřízení žádosti v programu "Úprava turistických tratí a běžeckých stop" Nadace 

ČEZ, předmětem je pořízení pásové čtyřkolky s příslušenstvím v hodnotě 418 720 Kč. Nákup čtyřkolky na 

základě cenové nabídky zajistí JP. Údržbou, servisem a provozem čtyřkolky je pověřen Jiří Černý. Administrativu 

týkající se nadačního příspěvku zajistí HP.  

Ples 2024 

- Možné termíny plesu 16.11. nebo 23.11. 2024, bude upřesněno po odsouhlasení CKV. Bude poptána kapela 

MEDIUM, popř. další. Organizací je pověřena KB. 

Závodní činnost 

- ubytování na ČP na Božím Daru 8.-10.3.rezervoval JB pro 14 osob, předběžný rozpočet akce je 42 tis. 

- JP zhodnotil účast na HNT v Jablonci n. N. pro ročníky 2013 a 2012, klub nemá v této kategorii výrazné 

závodníky, v konkurenci z celé ČR se pohybují naši členové spíše v druhé polovině startovního pole  

- členové diskutovali o možnosti požádat o spolupráci na tréninkových plánech a nastavení tréninků pro jednotlivé 

věkové skupiny Martinu Chrástkovou (Martinu osloví JP) 

- nákup cen na námi pořádané závody v roce 2024 – termolahve s logem, členům VV byly předloženy vzorky 

zaslané výrobcem, HP členům zdůvodnila výběr    

Soustředění 2024  

- již naplánováno/rezervováno - jaro (sk.7.6.4.3.- Karolínka, sk.5.2.- Rokytnice n. J.), léto (sk.7.6.4.3. - Hamr, sk. 

5.2.- Jablonec n. N. – Břízky), podzim (všichni Trčkov – Bedřichovka + Perla), zima (sk.5.2. – Basket Holice 

Trčkov, sk.7.6.4.3. – Karolínka) 

- proběhla diskuse ohledně možnosti společného soustředění (téma z trenérské schůze), závěr: v roce 2024 

nebude společné soustředění všech skupin organizováno (částečně podzimní Trčkov) 

Společná akce klubu 

- členové VV navrhují uspořádat 14.6. společnou akci pro všechny tréninkové skupiny, např. závod družstev, 

orientační běh apod. s večerním opékáním 

- návrh bude tématem jarní trenérské schůze 

Tréninkové skupiny v další lyžařské sezóně (5/2024 – 4/2025)  

- proběhla diskuse  

- závěry: je třeba aktivně hledat trenéra pro novou skupinu minižáků (2017-2018), nadále bude zachováno 

stávající rozdělení skupin (skupiny se nebudou přesouvat mezi trenéry), možné budou individuální přesuny po 

dohodě trenérů dotčených skupin 

- členové VV souhlasí, že systém přesunu dětí mezi specializovanými trenéry předžactva, mladšího žactva, 

staršího žactva a dorostu je ideální pro rozvoj sportovců, ale bohužel v klubu, kde v současné době tito 

specializovaní trenéři nejsou, není možné takový systém nastavit 

Sportpark Ostašská 

- JP navrhl vznést na vedení města Police nad Metují písemný dotaz týkající se průběhu projektu a požádat o lepší 

komunikaci se členy pracovní skupiny (členy jsou za klub JB a JP), dotazy bude možné následně projednat na 

zastupitelstvu města (14.2.2024) 

- členové VV souhlasí s požadavky na informace ohledně projektu, dotaz zpracuje a zašle vedení města JP 

 
 

Termín příští schůze VV: 5. 3. 2024 
 
7. 2. 2024 v Polici nad Metují  
Zapsala: Helena Pohlová 
Schválil: Jan Pohl – předseda spolku  
 



 


